
 
 
 
Protokoll fört vid SS Frams digitala årsmöte 26 november 2020 

 
 
1.Årsmötets öppnande.  
Lennart Börjesson öppnade mötet somi år pga Covid 19 restriktioner avhölls digitalt med 
hjälp av Microsoft Teams. 74stycken medlemmar var uppkopplade. 

 
 
2. Parentationer. 
Parentation hölls för Vanja Lindroth, Birgitta Larsson, Marianne Borg, Bengt Mohlin 
Elise Karlsson o Lars Zakariasson som gått bort under året. 
 
 
3. Fastställande om röstlängd.  
Då föranmälan var obligatorisk kunde röstlängd fastställas med hjälp av den digitala 
uppkopplingen. 
 
 
4. Val av ordförande och sekreterare. 
Till mötets ordförande valdes Lennart Börjesson och till sekreterare valdes Margareta 
Mattsson 
 
 
5. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
Andreas Landahl o Frida Johansson valdes att justera protokoll och tillika rösträknare 
vid behov. 
 
 
6. Fråga om mötet utlyst på rätt sätt. 
Besvarades med ja. 
 
 
7. Fastställande av dagordning.  
Dagordningen fastställdes enligt utskick. 
 
 
8. Rapporter. 
För att förenkla det digitala mötet hänvisades till den utskickade Verksamhetsberättelsen 
där respektive kommittee avgivit rapport 
 
 



9. Skrivelser. 
En motion har inkommit, se nedan 
 
 
10. a) Styrelsens verksamhetsberättelse.  
Har skickats ut i förväg och föredrogs inte. Denna godkändes av mötet. 
 
b) Styrelsens förvaltningsberättelse. (balans – och resultaträkning)  
Årsmötet godkände både balans – resultaträkningen som också skickats ut ihop med 
Verksamhetsberättelsen. 
 
 
11. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen.  
Mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna året 
 
 
12. Fastställande om medlemsavgifter.  
Styrelsen föreslog oförändrade medlemsavgifter för 2021. Hyrorna på Framnäs skall 
indexuppräknas som tidigare år. Däremot föreslog styrelsen en höjning av Hamnavgiften 
från 150kr till 200kr per dygn, samt att höja 20-kortet från 1.300kr till 1.500kr. Årsmötet 
beslutade att följa styrelsens rekommendation.  
 
 
13. a) Fastställande av budget för kommande verksamhetsår. 
Lennart Börjesson gick igenom budgetförslaget som skickats ut innan mötet, och efter 
lite diskussion och frågor fastslogs denna av årsmötet  
 
 
b) Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner.  
Motion har inkommit att ändra skrivelsen i stadgarna från: 
Dessutom väljs en en klubbmästare för en period av ett år. 
Till: 
Dessutom väls klubbmästare för en period av ett år. 
Årsmötet biföll motionen med kommentaren att vid val av flera klubbmästare skall en 
utses att vara sammankallande. 
 
 
14.a) Val av styrelse. 
 
Ordförande   Göran Andreasson        Nyval  2021 
Vice Ordförande  Ellinor Hastler  Omval 2022 
Sekreterare  Margareta Mattsson2021 
Vice Sekreterare Iren Blomberg  Omval 2022 
Kassör       Stina Erikssson              Nyval  2022 
Uppbördsman  Marita Nilsson   2021 
Intendent   Roland Nilsson Omval 2022 
Utbildningsansvarig     Elin Öberg Börjesson            Nyval 2021 



KappseglingsansvarigDennis Olsson Nyval 2021 
Junioransvarig  Andreas Landahl  Omval 2022 
Hamnkapten Vakant  
Ledamot   Lennart Börjesson  Nyval  2022 
 
b) Val av suppleanter, efter votering 
 
Suppleant   Leif Thornström  Omval 2022 
Suppleant        Frida Johansson Nyval 2021 
Suppleant   Gun-Britt Andreasson         Nyval  2022 
 
 
c) Val av revisorer och en suppleant. 
Ledamot                     Lilian Nilsson      Omval 2021 
Ledamot                      Marita(Freja) Nilsson       Omval 2021 
Vakant 
 
 
d) Val till valberedningen 
Jessica Thornström Ordf o sammankallande,Eva Linde o Marie Hedberg 
 
e) Val av ombud till årsmöte i Västkustens seglarförbund. 
Då mötet redan varit gjordes inget val. 
 
f) Val av 3 stycken ombud till Kosterbåtsförbundets seglardag. 
Royne Moberg, Ingemar Fredriksson o Jonathan Falk valdes att representera SSFram 
 
g) Övriga Funktionärer och ansvariga. 
 
Kappsegling och juniorkommiten. 
 
Kappseglingskommittén 
Dennis Olsson  Sammankallande                2021 
Göran Andreasson      2021 
Royne Moberg     2021      
Lasse Himiläinen     2021 
Mats Viding       2021 
Ingemar Fredriksson    2021 
Eva Linde      2021   
Percy Andersson     2021 
Jessica Thornström     2021 
 
 
Juniorkommittén  
Andreas Landahl     2021 
Ella Van de Voort   2021 



Johannes Börjesson   2021 
Ida Börjesson 2021 
Frida Johansson     2021 
Royne Moberg      2021 
Elin Börjesson               2021 
Kajsa Hastler                                   2021 
 
 
Säkerhetschef. 

Ansvarig för våra seglingar är också säkerhetsansvarig 
 

Sponsorkommitté    
Leif Thornström Sponsoransvarig  2021 
Roy Thornström               2021 
 
Prisinköpare 
Dennis Olsson     2021 
 
Klubbmästare 
Marita NilssonStyrelsedelegerad klubbmästare 2021 
Irén Blomberg Biträdande klubbmästare             2021 
 
Teknisk kommite/segelmätare 
Percy Andersson     2021 
Göran Hastler     2021 
 
Webbansvarig 
Michael Assarsson     2021 
 
Redaktionskommittén. 
Gerd Lundin      2021 
Gun Britt Andreasson    2022 
Marita(Freja) Nilsson    2021 
 
 
Framnäsgruppen 
Roland Nilsson  Intendent / sammankallande  
Lisa Blomberg  Biträdande intendent  
Royne Moberg  
Gert Ullberg 
Göran Hastler 
Johannes Börjesson 
Leif Thornström 
 
15. Kappseglingsdagar.  
Beslutades enligt förslag . 



 
Seglingar 
Vårsegling  K 6  15  maj 
Framnäsvalsen                                               22  maj 
Räkrundan5  juni 
Jubileumssegling/Framnäsdagen19 juni 
Pokalseglingar SKBF                                    19-20 juni 
SM Smaragd 12-15 aug 
Johnnie Walker Cup/Kräftköret                     21 aug. 
Robline Skagen  3-5 sept. 
 
 
16. Mötes och aktivitetsdagar.  
Genomgångna och eventuella justeringar kan de bli beroende på hur det ser ut nästa år 
med pandemin. 
 
Festligheter          
Pubafton                               22 maj 
Jubileumsfest                                       19 juni 
Midsommarfest                                              25 juni  
Vattenfest                                                        7 aug 
Kräftskiva21 aug. 
Robline Skagen Race                              2 sept. 
 
Arbetsresor 
27 mars   o  2  Oktober 
 
Mötesdagar 
Gamla Framares Årsmöte                              8  maj 
Vårmöte/Framnäs20  maj 
Gamla Framares Höstmöte                          18  sept .   
Årsmöte                                                        25  nov. 
Gamla Framare Lussekaffe                          11 dec 
 
 
 
17. Övriga frågor. 
Gunhild Ryden efterlyste mötesprotokoll på Hemsidan. Ordförande svarade att detta 
diskuterats i styrelsen och då hemsidan är en öppen sida och det ibland diskuteras och 
protokollförs ärenden som ej bör läggas ut där så läggs det ut noteringar från respektive 
möten istället. 
 
Margareta Mattsson tog upp frågan gällande medlemskort vara eller inte vara. Och det 
kom även upp att försöka samla in personnummer + mailadresser från våra medlemmar 
Och om vi får ett stort underlag kan vi skicka exempelvis Verksamhetsberättelsen via 
mejl.Och det kom även förslag att man bara skall ha Kostern på Hemsidan. 



Eftersom detta är frågor som ganska ofta diskuterats i styrelsen beslöts att göra några 
indikativa ( ej beslutande ) röstningar om detta. Detta gav följande resultat: 
-63% av Årsmötet för att lämna personnummer för att vara med på Idrott On Line 
-78% för att ej fortsätta med att skicka ut medlemskort 
-76% för att endast skicka ut Verksamhetsberättelse och kallelse till årsmötet digitalt 
-36% för att Kostern endast finns på hemsidan 
 
 
18. Prisutdelning. 
Ingen prisutdelning av förklarliga skäl 
 
 
19. Avtackning.  
Inga avtackningar kunde ske nu, men kan förhoppningsvis ske ihop med Vårmötet. 
(KenthAndreasson, Peter Ersenius o Giggi Wachtmeister ) 
 
 
20. Mötets avslutning. Lennart Börjesson tackade för visat intresse, och tackade 
Andreas Landahl för den tekniska supporten och avslutade mötet. 
 
 
 
----------------------------------------------------------------------------- 
Ordförande Lennart Börjesson   Sekr. Margareta Mattsson 
 
 
 
 
------------------------------------------- ---------------------------------------------- 
Protokolljusterare Andreas Landahl Protokolljusterare Frida Johansson 
 
 
 
 
 
 
 
 


